

Liege Airport - Statistiques du trafic cargo au 2^{ème} trimestre 2013*

Liege Airport, le 28 août 2013 – Le trafic cargo qui a transité par Liege Airport sur l'ensemble du 2^{ème} trimestre 2013 s'élève à 138.073 tonnes, contre 146.733 tonnes pour la même période en 2012.

Pour le mois de juillet 2013, Liege Airport enregistre par contre une hausse de 1,56 % avec 47.359 tonnes de marchandises contre 46.630 tonnes en juillet 2012.

Liege Airport – Cargo statistics for 2nd quarter 2013*

Liege Airport, August 28, 2013 – The cargo traffic handled by Liege Airport throughout the 2nd quarter 2013 amounted to 138,073 tons, against 146,733 tons in the same period in 2012.

However in July 2013, 47,359 tons of freight were transported through Liege Airport compared to 46,630 tons in July 2012, which represents a 1.56 % increase.

| * | 2013 |
|--------------|-------------|
| Avril/April | 46.198 |
| Mai/May | 46.867 |
| Juin/June | 45.008 |
| Juillet/July | 47.359 |

A propos de/About Liege Airport :

Liege Airport est le premier aéroport cargo de Belgique et le 8^{ème} aéroport cargo en Europe. En moins de 15 ans, Liege Airport a créé et consolidé 10.000 emplois directs et indirects. Le modèle développé par Liege Airport, basé sur la flexibilité, la rapidité et la simplicité, permet d'offrir les meilleures conditions financières du marché et de générer des économies importantes pour ses clients.

Liege Airport is Belgium's largest cargo airport and the 8th largest cargo airport in Europe. In less than 15 years, Liege Airport has created and secured 10,000 jobs directly and indirectly. The model developed by Liege Airport, based on flexibility, responsiveness and simplicity, enables it to offer the best financial conditions in the market and to generate significant savings for its clients.

Contacts Presse/Press Contacts Liege Airport :

Christian Delcourt, Communication Manager : +32 4 234 85 80 – cde@liegeairport.com
Valérie Hauglustaine, Press Relations : +32 4 234 85 75 – vha@liegeairport.com
www.liegeairport.com

